
Benešov nad Ploučnicí      9.11.2011

Schůze finančního výboru : zápis

Zahájení , prezence .

Přítomni    V.Zíval , J.Kolesová , J.Zelený

Omluveni   M.Podolinský , A. Kulíková

Seznámení členů FV s pracovní verzí návrhu rozpočtu na r. 2012 . Členové FV se dohodli na diskuzi o 

rozpočtu až bude konečná verze , předběžně 7.12.2011 v malé zasedačce .

Předložena zpráva hospodaření MSK za r. 2010 . Úkol pro předsedu FV – projednání možnosti 

kontroly MSK s předsedou KV p. Kloučkem.

Diskuze členů FV nad výsledky hospodaření města – plnění rozpočtu za 1.pololetí 2011 , bylo 

konstatováno , že jak příjmová , tak výdajová část odpovídá stavu k danému datu .

Seznámení členů FV se směrnicí pro provádění invetarizace a plánem inventur .

FV , potažmo HIK(hlavní inventarizační komise)  , byly předloženy návrhy na vyřazení movitého 

majetku organizací města :  SDH (hasiči)  , Zvláštní škola , odbor HS .

Tyto požadavky byly HIK odsouhlaseny , jedná se o majetek z 90tých let i starší , u SDH se jedná o 

materiál použitý při povodních o pod. .

FV - plánu práce , prioritou je dokončení inventarizace a případné připomínkování rozpočtu 2012 . 

Dále pak výsledky hospodaření po skončení r. 2011 .

Schůze byla zahájena v 17.05 hod , ukončena 18.10 hod.

Zpracoval  V.Zíval , předseda FV a HIK

                   J.Kolesová , člen FV a HIK

                   J.Zelený , člen FV a HIK

                   


